

Title (en)  
Impulse sender.

Title (de)  
Impulsgeber.

Title (fr)  
Générateur d'impulsion.

Publication  
**EP 0274616 A1 19880720 (DE)**

Application  
**EP 87117036 A 19871119**

Priority  
DE 3639827 A 19861121

Abstract (en)

A pulse transmitter with a pin-like switching ram, which can operate at least one contact, is designed such that a large number of switch positions are possible with it. This is achieved by the switching ram (3), guided in a housing, being movable in the direction of its longitudinal axis (5) and being rotatable about its longitudinal axis (5), by at least one operating member (4) being provided on the switching ram (3), which member can make a force-fit connection with in each case at least one contact (2.1 to 2.8 with 1.1 to 1.8) both in one of its longitudinal movement positions as well as in a rotation position. <IMAGE>

Abstract (de)

Ein Impulsgeber mit einem stiftförmigen Schaltstöbel, mit dem mindestens ein Kontakt betätigbar ist, ist so ausgestaltet, daß mit ihm viele Schaltstellungen möglich sind. Dies wird dadurch erreicht, daß der in einem Gehäuse geführte Schaltstöbel (3) in Richtung seiner Längsachse (5) verschiebbar und um seine Längsachse (5) drehbar ist, daß am Schaltstöbel (3) wenigstens ein Betätigungsglied (4) vorgesehen ist, das sowohl in einer der Längsverschiebestellungen als auch in einer Verdrehstellung mit jeweils mindestens einem Kontakt (2.1 bis 2.8 mit 1.1 bis 1.8) in kraftschlüssige Verbindung kommen kann.

IPC 1-7

**H01H 25/06**

IPC 8 full level

**H01H 25/06** (2006.01)

CPC (source: EP)

**H01H 25/06** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] DE 1765607 A1 19710729 - NAIMER H L
- [A] DE 1109762 C

Designated contracting state (EPC)  
AT BE DE FR GB SE

DOCDB simple family (publication)

**DE 3639827 A1 19880609**; EP 0274616 A1 19880720

DOCDB simple family (application)

**DE 3639827 A 19861121**; EP 87117036 A 19871119